
Enkele weken geleden was ik met een groep 
koorzangers op bedevaart in het Heilig 
Land. We bezochten de plaatsen uit het 
leven van Jezus. Zo waren we in Nazareth 
waar Maria hoorde dat zij de moeder zou 
worden van Gods Zoon en waar Jezus is 
opgegroeid. We wandelden langs de oever 
van het meer van Galilea, waar Jezus zo 
graag was en waar Hij zijn eerste leerlingen 
riep. Maar ook bezochten we in Jeruzalem 
de Hof van Gethsemane en gingen we over 
de Via Dolorosa om de kruisweg te bidden. 
Uiteindelijk vierden we de verrijzenis in de 
kerk van het Heilig Graf.

Bethlehem mocht natuurlijk niet ontbreken. Daar 
is het altijd Kerstmis. Dat konden we ook merken. 
Tijdens de Eucharistieviering in 
de St. Catharinakerk, dichtbij de 
plaats waar Jezus geboren werd, 
klonken kerstliederen. Maar het 
meest bijzondere was voor mij 
persoonlijk het bezoek aan de 
Herdersvelden, iets buiten de 
stad. Daar luisterden we naar het 
verhaal over de engel die aan de 
herders de boodschap bracht dat 
de Redder van de wereld was ge-
boren. Ik realiseerde me dat het 
juist aan die herders te danken 
was dat de wereld nu weet van 
Jezus. Als zij de engel niet hadden 
geloofd… als zij niet naar Bethlehem waren gegaan… 
als zij niet vol vreugde waren teruggekeerd… dan was 
deze vreugdevolle boodschap nooit bekend geworden. 

Op de eerste zondag van de Advent begon in ons 
aartsbisdom het Jaar van de Eucharistie. Een bijzonder 
themajaar om het grote cadeau van God aan de 
mensen weer opnieuw onder de aandacht te brengen. 
Zodat alle gelovigen dit sacrament (opnieuw) leren 
waarderen als de bron en het hoogtepunt van het 
christelijk leven, zoals het Tweede Vaticaans Concilie 
het heeft genoemd. In het kader van dit Jaar van 
de Eucharistie worden er verschillende activiteiten 

georganiseerd. In parochies zijn allerlei bijeenkomsten 
en bijzondere vieringen en ook de bisschoppen en 
ikzelf worden uitgenodigd om lezingen te houden over 
de Eucharistie. 

De Roepingenraad van het Aartsbisdom Utrecht 
wil het Jaar van de Eucharistie ook aangrijpen om 
opnieuw aandacht te vragen voor de roeping tot het 
priesterschap. Zonder priesters is het immers niet 
mogelijk om Eucharistie te vieren. Daarom is het 
belangrijk … zelfs noodzakelijk … om blijvend aandacht 
te hebben voor deze bijzondere roeping en de Heer 
erom te vragen. Want het is de priester die in persona 
Christi het off er dat Jezus eens bracht op Golgotha, 
hier en nu weer onder ons present stelt. Daarom 
worden er het komend jaar op zes verschillende 
plaatsen speciale gebedsdagen georganiseerd. 

Hierover vindt u elders in deze 
Nieuwsbrief meer informatie. 
We hopen dat veel mensen deze 
dagen zullen bezoeken om te 
bidden om roepingen tot het 
priesterschap. 

Zoals eens de herders werden 
geroepen om getuigen te zijn van 
de geboorte van Gods Zoon in 
deze wereld, zo zijn ook in onze 
tijd herders nodig om de liefde 
van God te verkondigen in deze 
wereld en om het sacrament van 
Gods liefde met ons te vieren, 

zodat alle mensen ervan kunnen leven en het kunnen 
(her)ontdekken als kloppend hart van hun geloof. 

Ik hoop en bid dat het Jaar van de Eucharistie ons 
weer mag doordringen van die ene waarheid, die de 
apostel Johannes ons heeft verkondigd: “God is liefde. 
En de liefde die God is, heeft zich onder ons geopen-
baard doordat Hij zijn enige Zoon in de wereld ge-
zonden heeft om ons het leven te brengen” (1 Joh. 4, 
8b-9). In deze zin wens ik u allen een zalig en liefdevol 
Kerstfeest toe en Gods zegen voor het nieuwe jaar. 

Rector P. Kuipers
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De bijzondere opdracht van de herders

In de Utrechtse St. Catharinakathedraal 
wijdde kardinaal Eijk op 30 november 
Gauthier de Bekker tot diaken. Hij werd 
tot transeunt diaken gewijd: de laatste 
stap op weg naar de priesterwijding, 
die op 6 juni 2020 zal plaatsvinden. 
Vanuit de H. Kruisparochie (Raalte) en 
de Sint Lebuinusparochie (Deventer) 
waren parochianen met bussen naar de 
plechtigheid gekomen, het gemengd koor 
van de basiliek uit Raalte zong tijdens 
de viering. In deze twee parochies is De 
Bekker werkzaam. In zijn welkomstwoord 
benadrukte kardinaal Eijk dat deze 
wijdingsdag “een groot feest is voor het 
Aartsbisdom Utrecht.” 

“Van jongs af aan heeft Jezus die woorden in jouw 
eigen hart laten weerklinken,” zo zei kardinaal Eijk in 
zijn preek tot de wijdeling. “Jezus heeft je echter naast 
je algemene roeping als christen, als volgeling van 
Hem, ook een bijzondere roeping gegeven om priester 
te worden. Hiervan werd je je bewust toen je zo’n 13 
jaar oud was en je hebt er gevolg aan gegeven. Na 
de afronding van je studie theologie en een gedegen 
priesterlijke vorming volgt nu een eerste bevestiging 
van de roeping door de diakenwijding. Als diaken zul 
je op sacramentele wijze de liefdevolle dienstbaarheid 

van Jezus tegenwoordig stellen door de dienst van 
de verkondiging, die van de liturgie en de dienst van 
de diaconale liefdewerken,” aldus kardinaal Eijk. “In 
mensen het onweerstaanbare verlangen opwekken 
naar Jezus de Heer, die God uit de doden heeft doen 
verrijzen, dat is de taak die je vanaf vandaag als 
diaken zult vervullen.”
Aansluitend aan de wijding waren er een lunch 
en receptie in het Bonifaciushuis. Daar kreeg de 
pasgewijde diaken van een delegatie van de parochies 
waarin hij werkt een stola als cadeau. Gauthier de 
Bekker liet weten terug te kijken op een “prachtige 
viering en een prachtige dag. Dank aan iedereen voor 
de hulp, het gebed en de betrokkenheid.”

Gauthier de Bekker tot diaken gewijd

Staf en studenten van het Ariënsinstituut wensen u 
een zalig Kerstmis en Gods zegen voor het nieuwe jaar!



Mijn naam is Fabian Kappert. Ik ben op 15 
juni 1999 geboren in Deventer, maar heb 
altijd in Broekland (vlakbij Raalte) gewoond. 
Ik ben als baby gedoopt en ontving in 2007 
de eerste heilige Communie. In hetzelfde 
jaar werd ik misdienaar. Hierdoor kwam ik 
vaker in de kerk en raakte meer vertrouwd 
met de liturgie. Nadat ik in 2016 acoliet 
werd in een andere locatie, raakte ik meer 
gefascineerd door de liturgie en ging ik me 
er ook meer in verdiepen.

Tijdens een bedevaart naar Kevelaer in september 
2016 werd ik tijdens de Eucharistische Aanbidding 
gegrepen door de aanwezigheid van de Heer. Toen heb 
ik aan het al langer sluimerende verlangen toegegeven 

om Christus en 
Zijn Kerk te dienen 
als priester. Ik 
heb er veel over 
nagedacht of dit 
de weg is waartoe 
de Heer mij roept 
en ben tot de 
conclusie gekomen 
dat ik het in ieder 
geval goed moet onderzoeken. Mijn eindexamen en de 
aanmeldprocedure voor de priesteropleiding zijn goed 
verlopen, eind augustus ben ik in Utrecht begonnen. Ik 
kijk vol goede moed naar de komende jaren waarin ik, 
ondersteund door uw gebed, mag onderzoeken of de 
Heer mij werkelijk tot het priesterschap roept.

Even voorstellen… Fabian Kappert
Sinds eind augustus verblijft priesterstudent 
James Keuben in Toronto in Canada. 
Daar loopt hij stage in de parochie St. 
Lawrence Martyr (H. Laurentius, martelaar) 
in Scarborough in het oosten van deze 
wereldstad. 

James Keuben
In de parochie leer ik verschillende aspecten kennen 
van het werk van een parochiepriester in een ander 
deel van de wereld. Naast vaste activiteiten krijg ik 
ook de ruimte om eigen initiatieven te ontplooien. Zo 
mocht ik voorstellen 
doen om onze 
aanbiddingskapel 
tot een 
aangenamere 
plaats van gebed 
te maken en onder 
de aandacht te 
brengen. Momenteel 
ben ik bezig met 
het organiseren 
van een kerstspel 
voor de jeugd en 
probeer ik namens 
de parochie nieuwe 
oecumenische 
contacten te leggen 
(bijvoorbeeld in 
de vorm van een 
ontmoeting met een 
Grieks-orthodoxe 
priester).

Naast de 
werkzaamheden in 
de parochie help 
ik één ochtend in 
de week mee bij een lokale voedselbank. Daar ben 
ik aanwezig in de wachtkamer om alle bezoekers 
te verwelkomen, te controleren of ze een afspraak 
hebben en ze desgewenst een luisterend oor te bieden. 
Dit vrijwilligerswerk brengt me in aanraking met 
veel verschillende mensen die ik vanuit de parochie 
gewoonlijk niet zou bereiken.
Mijn verblijf in Toronto is tot nu toe erg leerzaam. 
Ik hoop en bid dat het me blijft helpen om mijn 
roeping verder te onderzoeken en dat ik gedurende 
de komende maanden nog vele mooie en verrijkende 
ervaringen op mag doen.

Perspectief van pastoor Roy Farrell
Het is voor onze lokale parochie, St. Lawrence Martyr, 
een zeer aangename ervaring om de Nederlandse 
priesterstudent James Keuben te gast te hebben. Hij 

brengt een schat aan kennis mee over zijn thuisland 
en de wijze waarop zijn eigen bisdom georganiseerd 
is. Hij verdiept zich enthousiast in de aard van de Kerk 
in Canada door volop deel te nemen aan het dagelijkse 
parochieleven en met mensen aan de rand van de 
samenleving te werken. 

Tijdens zijn verblijf in het buitenland ervaart James 
een geheel nieuw land met nieuwe vooruitzichten, 
gebruiken en activiteiten. Zijn gastland biedt hem de 
gelegenheid nieuwe gebieden, natuurwonderen, musea 
en andere bezienswaardigheden te verkennen. 

Onderwijs vormt in de één of andere vorm de kern 
van iedere buitenlandse studiereis en daarvoor is 
een goede leeromgeving van groot belang. James 
is daarom verbonden met het lokale seminarie 
in Toronto. Hier wordt hij blootgesteld aan de 
lokale keuken, gebruiken, tradities en sociale 
omstandigheden. Hier leert hij het Canadese volk 
en zijn geschiedenis begrijpen en waarderen. Hij is 
getuige van een volledig nieuwe levenswijze. 

Daarnaast betekent het ontdekken van een nieuwe 
cultuur voor James ook dat hij meer leert over zijn 
eigen cultuur en over zichzelf. Ik ben ervan overtuigd 
dat deze ervaring zowel voor James als voor de 
parochianen van de parochie St. Lawrence Martyr een 
verrijking is.

Verblijf James Keuben in Canada

Begin november werd in de 
Nederlandse bisdommen 
voor het eerst de Nationale 
Roepingenweek gehouden. 
Ook de Konferentie 
Nederlandse Religieuzen 
werkte hieraan mee.

Het Aartsbisdom Utrecht was op 
zaterdag 9 november de laatste 
etappe in deze gebedsestafette, 
waarin de roeping tot het 
priesterschap, het diaconaat 
en het religieuze leven centraal 
stond. Kardinaal Eijk was 

hoofdcelebrant tijdens 
een Eucharistieviering 
in de Vredeskapel 
van de St. 
Catharinakathedraal, 
rector Kuipers en 
plebaan Boogers 
concelebreerden. 
Een icoon van de 
heilige Willibrord, 
patroonheilige van 
de Nederlandse 
Kerkprovincie, had 
een prominente plek 
in de Roepingenweek.

Nationale Roepingenweek afgesloten

De Roepingenraad wil tijdens het Jaar 
van de Eucharistie (1 december 2019 - 
22 november 2020) de roeping tot het 
priesterschap extra onder de aandacht 
brengen. Daarom organiseert de 
Roepingenraad op zes zaterdagen op zes 
verschillende locaties een ‘Gebedsdag voor 
priesterroepingen’.

Rector Kuipers: “Hiermee proberen we het gebed 
om roepingen een stimulans te geven, in de hoop 
dat dit gebed ook na dit themajaar in de parochies 
wordt voorgezet. Want het gebed om roepingen is 
cruciaal voor de toekomst van de Kerk.” Kardinaal Eijk, 
mgr. Hoogenboom en mgr. Woorts zijn afwisselend 
hoofdcelebrant tijdens de vieringen. Het programma is 

als volgt (behalve op plekken waar wordt aangesloten 
bij de reguliere Eucharistieviering om 12.00 uur).

10.00 uur: Inloop met biechtgelegenheid; 11.00 uur: 
Eucharistieviering; 12.30 uur: Lunch (meegebracht); 
13.15 uur: Inleiding en getuigenis door rector/
priesterstudent; 13.45 uur: Rozenkransgebed; 14.00 
uur: Aanbidding van het H. Sacrament; 14.30 uur: 
Afsluiting.

Overzicht van de vieringen: 4 januari: Utrecht (Gerar-
dus Majella); 21 maart: Arnhem (Martinus): Eucha-
ristie / aanbidding / biecht tussen 12-14 uur; 20 juni: 
Deventer (Broederenkerk); 5 september: Baarn (Nico-
laas); 17 oktober: Groenlo (Calixtus); 21 november: 
Hengelo (Ov.) (Lambertus): Eucharistie om 12.00 uur.

Zes ‘Gebedsdagen voor priesterroepingen’


